
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, January 8, 2023 

MESSAGE: God approves Rahab’s faith 

PASSAGE: Joshua 2: 1-24  

PRINCIPLE: God saves those who have true faith in Him. 

ASK YOUR CHILD:  Why did Joshua send out two spies?  Did the spies’ mission stay secret?  

What did Rahab do to protect them?  Why did Rahab believe in the God of Israel?  How did 

Rahab and the Canaanites react to the news of God’s mighty deeds?  Instead of trying to fight 

against God, what did Rahab do?  What was the result of Rahab’s faith?  How did the news 

from Rahab encourage Joshua?     

APPLY:  What are some areas of your life where you need to plan more carefully or work more 

diligently?  How can the truth of God’s sovereignty encourage you in this?  Do you fear God?  

What facts do you know about God that should cause you to fear Him?  Make a list of the ways 

God’s grace has blessed you despite your sin, so that you do not take His grace for granted?          

 

以下是 2023 年 1 月 8 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

 

信息: 神認可喇合的信心 

 

經文: 約書亞記 2: 1-24 

 

中心思想: 神拯救對祂有真實信心的人。 

 

問你的子女: 為什麼約書亞派出兩個探子？間諜的任務是否保密？喇合做了什麼來保護

他們？為什麼喇合相信以色列的神？喇合和迦南人對神大能的作為有何反應？喇合沒有

試圖與神作對，反而做了什麼？喇合信心的果效是什麼？來自喇合的消息如何鼓勵約書

亞？ 

 

應用: 在生活的哪些方面，你需要更小心計劃或更勤奮地工作？神主權的真理如何在這

方面鼓勵你？你敬畏神嗎？哪些你所知道有關神的事實使你敬畏祂？列出神的恩典如何

在你犯罪的情況下祝福你，這樣你就不會把祂的恩典視為理所當然。 

 


